
Sveti Oče, 

 

Ovi glazbeni tonovi, koji nas vode u više sfere komunikacije i povezuju s melodijom 

neba, žele Vam reći ono što ljudska riječ nije kadra izraziti. Nama dvojici, prof. dr. Niki 

Zuraku, profesoru medicinske etike i članu Vaše, Papinske akademije za život i meni 

zadarskom nadbiskupu i predsjedniku Vijeća HBK za kulturu i kulturna dobra, pripala je 

osobita čast i obveza uputiti Vam riječ dobrodošlice.  

 

Dobro došli, Sveti Oče! Hrvatska Vas prima i pozdravlja raširenih ruku i radosna srca. Pri 

dolasku u zračnu luku osjetili ste, ne smo toplinu dana, nego još više toplinu naših duša 

koje Vam oduševljeno kliču i mole neka je blagoslovljen onaj koji dolazi u ime 

Gospodnje. Vaša nazočnost među nama Božji je blagoslov i dar zemlji i narodu. Zbog 

toga Vas pozdravljam i zahvaljujem u ime svih koji su ovoga popodneva u Hrvatskom 

narodnom kazalištu, kao i u ime svih onih koji prate ovaj događaj putem televizije, radija 

i drugih medija. Posebice Vas pozdravljam u ime nemoćnih i bolesnih koji svojim 

molitvama i trpljenjem zalijevaju Vaš blagoslovljeni prolazak Lijepom Našom, kako od 

milja već stoljećima nazivamo svoju domovinu. Ona je danas još ljepša, draža i slađa jer 

je ugostila Vas koji predstavljate 'slatkog Krista na zemlji' (Katarina Sijenska). Ova pak 

zgrada HNK nije imala ljepšeg događaja u svojoj povijesti. Zbog toga se posebice raduju 

ravnatelji opere, drame i baleta sa svim svojim uposlenicima i djelatnicima. Ovo je dan 

koji nam učini Gospodin, a 'ljubav Božja izlivena je u srcima našim' (Rim 5, 5). 

 

Dobro došli, Sveti Oče, u naš glavni grad Zagreb, u našu duhovnu, kulturnu i narodnu 

prijestolnicu. Ovaj grad je u različitim sustavima bio znak povezanosti domovinske i 

osobito iseljene Hrvatske. I kao što je izjava 'do godine u Jeruzalemu' bila utkana u 

društveni i vjerski život Židova, tako su i Hrvati raseljeni po cijelom svijetu sanjali doći u 

svoj 'bijeli Zagreb grad'. A ovog 4. lipnja 2011. godine Zagreb je doživio osobitu čast da 

je njegovim ulicama prošao 'bijeli Otac' koji pohađa svoju djecu i želi ih blagosloviti i 

ohrabriti. Hvala Vam 'bijeli Oče' na tom velikom daru. Hvala Vam i na ovom susretu s 

predstavnicima civilnog društva, svijeta politike, znanosti, kulture i poduzetništva, 

diplomatskog zbora te s predstavnicima vjerskih zajednica.   

 

Vama, pastiru sveopće Crkve i prijatelju ljudi, naroda i čitavoga čovječanstva, od srca 

zahvaljujemo za ove trenutke ljubavi i naklonosti. Hvala Vam za dar knjige o Isusu iz 

Nazareta koja je prevedena i na hrvatski. Ohrabrite nas da smjelo kročimo putovima 

života i povedite nas Isusu Kristu, jedinom otkupitelja čovjeka. Zahvalna srca želimo 

pred Vama obnoviti vjeru naših otaca, koja nam je prenesena od stoljeća sedmog. 

Unaprijed Vam zahvaljujemo za riječi koje ćete nam danas i ovih dana upućivati. Još 

jednom u ime ovdje nazočnih, kao u ime svih onih koji Vas prate putem medija izričem 

iskrenu i srdačnu dobrodošlicu: Dobro nam došli, Sveti Oče! 

 

 

Mons. Želimir Puljić, nadbiskup zadarski 

 


